



Svenska Stövarklubben

Protokoll 2025-09-08

Möte 8/2025

Närvarande: Rolf Karlsson, Henrik Mårts, Thomas Larsson, Markus Enstedt, Anna Green, Göran Johansson, Leif Lundholm och Thomas Eriksson.

§100 Mötet öppnas

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat.

§101 Val av justerare

Thomas L väljs till att justera dagens protokoll

§102 Dagordningen

Godkänns

§103 Föregående protokoll

Då detta är ett extra insatt möte, godkänns protokoll 7 och 8 vid nästa ordinarie styrelsemöte.

§104 Inkomna ärenden

a) **Förslag inför Kennelfullmäktige-** Vi går igenom de listor med namnförslag som kommit oss till del. I nuläget har vi tre listor att jämföra med. Våra delegater vid fullmäktige behöver hela styrelsens syn för att kunna göra ett så bra jobb som möjligt. Styrelsen är helt överens om att rösta in folk från "Jakthunds sidan".

b) **Tidningen Jaktjournalen-** Rolf och Henrik har haft ett möte med Josefine Julén på JJ. Vi har fått ersättning för den skuld som JJ hade till oss. Josefin har återkopplat från mötet med vad JJ framledes är intresserade av i form av samarbete, både gällande liverapportering och livesändning. Vi resonerar och beslutar att "Media-gruppen" tar ett möte med JJ för att räta ut vissa frågetecken. Markus bokar mötet.

c) **Kallelse till Kennelfullmäktige-** Vi behöver säkerställa att anmälan har inkommit till SKK. Göran kollar detta med Marita.

d) **Uno Olssons begravning-** Begravningen kommer att vara offentlig, dock utan efterföljande minnesstund. Vi beslutar att skänka minnesgåva samt en krans. Rolf ombesörjer detta. I nästa nr av Stövaren kommer det även skrivas en minnesruna över Unos gärningar för klubben.

e) **Qvinnokampen-** Qvinnokampen firar i år 15 år och man har önskat ett ekonomiskt bidrag från SvStk. Detta godkänns och Henrik löser detta.

f) **Ekelunds Fonder-** Marita har hittat dokument rörande Ekelunds fonder. Dessa har hon skickat vidare till Henrik. Vi tar upp frågan igen vid nästa möte 22/9. Statuterna gällande fonderna finns på vår sida på Reduca.

§105 Övriga frågor

Henrik- Alla i styrelsen uppmanas att signera årsredovisningen snarast.

Thomas E- Vi behöver ersätta Mona Sundqvist som varit oerhört behjälplig vid Exteriördomar konferensen. Thomas E. ombesörjer detta. Vad gäller övriga funktionärer (Sara Häggqvist, Ted Karlsson, Göran Johansson & Thomas Eriksson), fattar vi beslut om ersättningsnivå vid nästa möte 22/9.

Anna- Markus och Anna önskar att övriga styrelsen funderar över en arbetsbeskrivning till "Media gruppen" samt en rimlig budget för detta. Behöver beslutas på nästa möte 22/9.

§106 Nästa möte

Sedan tidigare bestämt till den 22 september 19.00.

§107 Mötet avslutas

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Anna Green Svensson

Justerat

Rolf Karlsson

Thomas Larsson